
 

 

Referat af generalforsamlingen den 22. oktober 2018 

Kaptajn Niels Erik Jensen bød velkommen til de fremmødte 69 personer. 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Søren Jacobsen, der blev valgt som eneste kandidat. Dirigenten konstaterede, at 

generalforsamlingen, ifølge vedtægterne, var lovlig indvarslet og dermed beslutningsdygtig. 

 

2. Kaptajnens beretning for det forløbne år og bestyrelsens tanker om det følgende år. 

Niels Erik Jensen aflagde beretning for år 2017/18. Der var ingen spørgsmål til beretningen, der blev 

godkendt med klapsalver. Beretningen kan ses på hjemmesiden. 

3. Kassereren fremlagde regnskabet. 

Ib Pedersen gennemgik regnskabet. Regnskabet viste et overskud på kr. 8.382 og en egenkapital på kr. 

21.006.  Seniorklubben har i øjeblikket en venteliste på nogle få personer. Kassereren gav udtryk for sin 

bekymring for, om vi vil blive ved med at være 100 medlemmer. For år 2018/19 er der derfor 

budgetteret med 95 medlemmer. Der er hensat kr. 7.500 til afholdelse af klubbens jubilæum næste år. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Behandling af emner indbragt af medlemmer og bestyrelsen. 

 

1) Bestyrelsens forslag. 

Det foreslås at bestyrelsen igen udvides til 6 medlemmer (ifølge klubreglerne pkt. 2 skal bestyrelsen 

bestå af 5 – 6 medlemmer). Hvis dette vedtages indstiller bestyrelsen at Arne Jacobsen vælges for 1 

år. 

 

Begrundelse: 

På generalforsamlingen i 2016 trådte Preben Havemose (matchleder for 9‐hullsspillerne) ud af 

bestyrelsen af helbredsmæssige grunde. I det forløbne år er antallet af 9‐hulsspillere fordoblet 

siden sidste år, og bestyrelsen finder det derfor relevant, at der igen er en 9‐hulsspiller i 

bestyrelsen. 

 

Forslaget blev vedtaget.  

 

 

5. Valg til bestyrelse og revisorsuppleant. 

Der skulle vælges 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 

Niels Erik Jensen, Ib Pedersen og Nina Bojsen var på valg. Alle 3 blev genvalgt. 

Med henvisning til bestyrelsens forslag skulle der vælges 1 bestyrelsesmedlem for 1 år:  

Arne Jacobsen blev valgt  

Valg til revisorsuppleant for 2 år: 

John Nielsen blev genvalgt. 



6. Eventuelt. 

 

Forslag fra Christian Elmo Sørensen: 

1) Opfordrer bestyrelsen til at arbejde for at vintergolf bliver spillet til store huller. 

2) Christian booker ind første gang på Sletten osv. Scorekort afleveres 8.45 til spil kl. 9.00. 

3) 9‐hulsspillerne opfordres til at finde en person til at køre spillet på samme måde. 

 

Bestyrelsen tog opfordringen til efterretning. 

 

 

 

Dirigent Søren Jacobsen takkede bestyrelsen for arbejdet i årets løb og forsamlingen for god ro og 

orden. 

 

 

Referent: Else Mortensen 


